
Skolebestyrelsesmøde – VORES NYE SKOLE 
tirsdag 5.september 2023 fra 17.00-20.00 

Sted Tornhøjskolen (næste møde er på Herningvej) 
 
 

1. Godkendelse dagsorden 5 min 

2. Præsentation af alle medlemmer – ledelsen orienterer om deres kommende opgaver i forbindelse 

hermed /alle 30 min 

Tom – Torben – Sheikh – Mette – Mia – Tina – Marianne – Maja – Anne Mette – Kristina – Dina – Marie – 

Mathilde – Jan – John – Daniel – Ari – Pia – Lene  

3. Fusionsproces hvad er det næste – hvilke processer skal vi have gang i/JS 120min  

Det er ikke sikkert, at vi når at tale om alle punkterne, men ledelsen vil gerne have noget at lave oplæg ud fra til de kommende 

møder. 

Vi skal have det bedste med fra begge skoler. Der foregår en proces i flere fora: Skolebestyrelse – Med 
Udvalg – pædagogisk råd. Vi har kort tid til at være klar – derfor må vi beslutte nogle ting hurtigere end 
normalt. Ligeledes er der en proces på fritidsdelen, som også skal nytænke.  
Herningvej har i mange år haft en ekstern repræsentant i skolebestyrelsen – hvilket har stor betydning for 
bydelen. 
 

• Navn – VORES NYE SKOLE holder ikke  

Forslag; at der nedsættes et udvalg af forældre, medarbejdere, elever og skoleleder, som skal være 

med til at finde et nyt navn (evt. bruge nogle eksterne kommunikationsmedarbejdere). 

Der kan være en konkurrence – hvor alle børn kommer med et bud. 

Udvalget: Anne Mette – Kristina – Mia – Tina – Marianne + ekstern konsulent – Maria og Mathilde + 

to elever fra Tornhøjskolen 

• Klassedannelse  

Elevtallet for kommende: 586 elever – 92 special. Tallene siger at 4. – 6. og 8. kan blive tre sporet. 

John medbragte et forslag: 

-  9. årgang fastholdes som udgangspunkt med elever og lærere og kører folkeskolen færdigt. Der 

kan dog sagtens laves samarbejde på tværs af årgangen. 

-  1.-8. klasse: Alle klasser dannes på ny. Alle forældre kan i samarbejde med deres børn ønske 5 

klassekammerater, de gerne vil i klasse med – og de skal være på tværs af skolerne. Vi opfylder 

mindst 2 ønsker. Klasserne dannes endeligt ud fra ønskerne af de lærerteam, der har haft børnene 

og nærmeste afdelingsleder. 

Der påbegyndes snarest fællesarrangementer for alle årgange på tværs af de to skoler 

Alle klasser mødes med deres nye lærerteam på VORES NYE SKOLE i løbet af maj måned  

Alle nye klasser har forældremøder med deres lærer-pædagogteam og kan se deres nye lokaler på 

VORES NYE SKOLE i perioden maj - start juni  

• Øvrige principper 

Lad os vente med øvrige principper, dog skal der snart kigges på lejrskole, klassekasser, skolefest. 

Ledelsen kigger på alle de eksisterende principper og kommer med et udspil på, hvad der skal 

prioriteres. 

• Valg februar 2024  

Der skal vælges en ny skolebestyrelse til foråret (april) – 7 forældre       

• Skoledagens længde   

Den korte skoledag – to voksenordning  

• Skoledagens organisering  



• Profil til VORES NYE SKOLE 

Hvad er vigtig for os – hvad er vores vision. Vi skal have et stærkt fællesskab. 

Vi har pædagogisk dag i morgen – hvor der er 6 emner, som alle medarbejdere skal komme med 

input til; Traditioner, Dus, Rettighedsskole, Specialklasser/basishold/inklusion, idrætsskole, 

skoledagens længde - muligheder og begrænsninger. 

Gode positive udsagn fra mødet:  

Medarbejderne er også klar til at samarbejde. Mange bekymringer er hos forældrene. 

Vi skal se muligheder – ikke begrænsninger. Kommunikationen er alt afgørende       
Hvordan sikrer vi medarbejderne – at de får deres ønsker opfyldt ift. placering?  
Der arbejdes rigtig meget på tværs af årgangen – det glæder alle sig til – at blive en del af et årgangsteam. 
Information – skal ske i etaper – der skal findes en platform – hvor informationerne skal ud. Vigtigt at det 
informeres hvordan kommunikationen er ift. klassedannelse – har forældre f.eks. mulighed for at komme 
med ændringsforslag?  
Hvordan skal der klassedannes i specialklasserne? Det er vigtigt at specialklasserne deltager i 
arrangementer ift. overgangen. 
 

 

4. Øvrigt nyt fra ledelsen og andre/alle 30min 

Sekretærer – der er plads til alle tre – en har fået nyt arbejde. Alle tre er interesseret i at gå op i tid. 
Medarbejderen i Boden fra Herningvej fortsætter. 
Rengøring først på plads til foråret  
Bygninger – i første omgang teknisk service ledere og John  
Fra 6.10. er John skoleleder på begge skoler. John vil være mandag, tirsdag og fredag på Herningvej – og på 
Tornhøjskolen onsdag og torsdag. 
Der afholdes mus-samtaler med lærere og pædagoger i alm. med JS MD – specialklassemedarbejdere JS TH 
og JS, Lars og Lasse med tekniskservicemedarbejdere. 
Der er givet følgende penge: 250.000 kr. til møbler – 500.000 kr. til vægge – 1.000.000 kr. til processen. 
I det kommende skoleår hjælper vi hinanden ift. bl.a. medarbejdere – ledelsesteam – ressourcer osv. 
Skolebestyrelsernes fællesråd – der er suppleringsvalg her i september, hvis nogen er interesseret. 
Der kommer meget fokus på økonomien i de kommende år.  
 
Kommende skolebestyrelsesmøder: 
 
27. sept. 26. okt.  13. nov.  5. dec.  11.jan.  28. feb. 
 
18. marts 16. april 30. maj 19.juni 
 
 
 
Referent Lene  


